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Omdat het beter moet!
50PLUS zet in op betaalbare, voldoende én aan-

gepaste (huur)woningen op maat voor iedereen. 

Meer ouderen huisvesting betekent doorstroom 

op de woningmarkt waardoor starters ook een 

huis kunnen vinden.

De meeste ouderen wonen in de steden 

en blijven het liefst zo lang mogelijk in 

hun eigen vertrouwde woonomgeving 

leven; ouderen zijn honkvast en hech-

ten aan de eigen woning en de wijk. 

Omdat veel ouderen in hun woning 

willen blijven wonen, óók wanneer zij 

minder mobiel en vitaal worden geeft  
dat spanning met het woonbeleid van 

de gemeente dat gericht is op de door-

stroming op de woningmarkt. D e 

lage verhuismobiliteit 

van ouderen kan een 

obstakel vormen 

voor huishoudens 

die nog aan het 

begin van hun 

wooncarr ière 

staan. Voor ou-

deren is het 

aanpassen 

van de huidige woningen aan de wen-

sen van ouderen van groter belang dan 

het bouwen van nieuwe woningen. De 

behoeft e aan aangepaste woningen 
neemt met de toename van ouderen 

toe. 

Het rijk en de gemeenten willen dat ou-

deren zo lang mogelijk zelfstandig blij-

ven wonen (zorgbeleid). Maar het aan-

bod van seniorvriendelijke woningen is 

in de gemeente beperkt. Dat betekent 

dat bestaande woningen moeten 

worden aangepast. Niet alleen 

om de ouderen veilig en com-

fortabel te laten wonen, maar 

ook om het kostenbesparen-

de element van langer thuis 

wonen ook daadwerkelijk 

als gemeente te halen.

50PLUS pleit al jaren voor 

een Zilverlening uit het 

S t i m u l e r i n g s f o n d s 

Volkshuisvesti ng.  Een 
krediet voor het 

aanpassen en ver-

duurzamen van de 

huidige wonin-

gen van ouderen 

zodat ouderen 

in hun ver-

trouwde huis 

en buurt veilig 

kunnen blij-

ven wonen. 

Gemeente, fi nan-
ciers, zorginstellingen 

en woningbouwcorpo-

rati es zouden samen 
moeten werken om 

een voor de inwoner 

zo geschikt mogelijke 

oplossing te vinden. 

De kloof tussen ouderen 

die zelfstandig wonen en 

het verpleegtehuis voor 

ouderen die vaak hoogbe-

jaard en hulpbehoevend 

zijn is te groot. Voor die ca-

tegorie ouderen moet zo’n 

minimaal vijft ien jaar leefgenot over-
brugd worden. Juist voor deze groep 

senioren zijn tussenwoonvoorzieningen 

nodig. Ook dient naast de aandacht 

voor woonvoorzieningen en hulpver-

lening voor de gepensioneerden en 

hoogbejaarde inwoners extra aandacht 

te komen voor de bereikbaarheid en 

toegankelijkheid, van winkels, nutsbe-

drijven, parkeervoorzieningen en open-

bare gebouwen. De woonsituati e van 
autochtone en niet-westerse alloch-

tone 65-plussers verschilt aanzienlijk. 

Niet-westerse allochtonen wonen rela-

ti ef vaak in een huurwoning; nog geen 
16 procent van hen woont in een koop-

woning, tegenover ongeveer de helft  
van de autochtone en westerse alloch-

tone 65-plussers. Dit betekent dat zij 

vaker dan autochtone ouderen afh an-
kelijk zijn van woningcorporati es als het 
gaat om woningaanpassingen.  Daarom 

50PLUS vraagt consequent om op de 

behoeft en van de inwoners afgestemde 
betaalbare woningen te bouwen. Wo-

ningen die geschikt en toegankelijke zijn 

voor ouderen en gehandicapten. We 

pleiten voor een balans in de opbouw 

van nieuwe wijken, dwz gemengde wij-

ken waar rekening wordt gehouden met 

de diverse groepen inwoners; gezinnen 

met kinderen, ouderen, gehandicapten, 

studenten, starters, ed.

Maar ook pleiten wij voor het door 

ontwikkelen van leegstaande winkel-, 

kantoor- en bedrijfspanden tot socia-

le huurwoningen (herstructureren en 

transformeren).

Er is nog veel werk aan de winkel om 
uit deze woningcrisis te komen. Maar u 

kan op 50PLUS rekenen dat wij uw stem 

in de gemeenteraad laten horen. Ge-

woon: Omdat het beter moet en kan!

Adriana Hernández

Fracti evoorzitt er
50PLUS ‘s-Hertogenbosch

Martin van Rooijen 
voert keiharde strijd 
voor behoud van 
het huidige pensioen-
stelsel!

(Mede)ingediende
Moties en
Amendementen

Na corona op
weg naar herstel!

Hoogwater aan
de Maas met droge
voeten!

50PLUS
zit in de lift!

Mantelzorgers moeten 
kunnen rekenen op 
een goede 
ondersteuning

www.50PLUSdenbosch.nl

WWee zziijjnn oopp zzooeekk nnaaaarr UU!!
Juist nu moet de STEM van OUDEREN in 
‘s-Hertogenbosch luid weerklinken!

Alleen samen staan we sterk!

Kom ons team versterken!        Neem contact op met:                                    

info@50plusdenbosch.nl           M: 06-52501980

Voor een beter pensioen, 
wonen, zorg en veiligheid!

          www.50plusbrabant.nl/denbosch



Gemeenteraadsverkiezingen 2022: 50PLUS lanceert 
haar landelijk raamverkiezingsprogramma

Het raamverkiezingsprogramma biedt de deelnemende gemeenten een 
goede basis met duidelijke partijstandpunten over belangrijke thema’s 
waaruit zij kunnen kiezen die aansluiten op de problemen die in hun 
omgeving prangend zijn. Zij kunnen dit uiteraard aanvullen met the-
ma’s die lokaal tot de verbeelding spreken. 
Het Bossche 50PLUS campagneteam werkt op dit moment volop aan 
het nieuwe verkiezingsprogramma. 
Lees hier het raamprogramma: www.50plusbrabant.nl/verkiezingen

Wilt u meewerken aan het aanvullen van ons Bossche verkiezingsprogramma?  
Geef u dan op: info@50plusdenbosch.nl      

’s-Hertogenbosch   

50PLUSDENBOSCH

MARTIN VAN ROOIJEN voert keiharde 
strijd voor behoud van het huidige 
pensioenstelsel! 
50PLUS Senator, Martin van Rooijen: “Het bestaande 

pensioenrecht wordt afgepakt en gepensioneerden 
worden gedwongen die diefstal te aanvaarden” 

50PLUS is gekozen in alle Provincies, alle 

Waterschappen en in een groot aantal 

steden en gemeenten. En heeft  2 leden 
in de Eerste Kamer: Marti ne  Baay en ik.
Wij kunnen in de Eerste Kamer soms 
het verschil maken omdat het kabi-

net nu  geen meerderheid. Heeft  met 
slechts 32 zetels. En dat blijft  wellicht 
zo met een nieuw kabinet, dat zo-

maar weer kan bestaan uit de huidige 

4 coaliti eparti jen. SGP, fracti e Ott en en 
50PLUS kunnen met hun 6  zetels ka-

binet aan meerderheid helpen. Dat is 

bijvoorbeeld 2 maal gebeurd bin Sti k-
stofwetsvoorstellen. Een keer was ook 
de SP erbij betrokken.

Het bestuur heeft  mij gevraagd als poli-
ti ek leider op te treden. Ik heb die taak 
met overtuiging aangenomen. Marti ne 
Baay en ik zullen ons samen keihard blij-
ven inzett en voor de belangen en strijd-
punten van 50PLUS.

Wij kijken vooruit en dat moet omdat 

de Gemeenteraadsverkiezingen snel 

voor de deur staan: maart 2022. Wij 
zullen als  Eerste Kamer leden de ver-
kiezingscampagne voluit ondersteunen. 

Onze Gemeentefracti es kunnen een be-
roep op ons doen. Een eerste kans en 
test komt er snel aan: de verkiezingen in 

november voor een nieuwe Gemeente-

raad in het Land  van Cuijk wegens een 

herindeling. Marti ne en ik zullen onze 
lijstt rekker en zijn team zo veel moge-
lijk ondersteunen. Wij komen naar het 

Land van Cuijk!

Wij zijn al in een groot aantal Gemeen-

ten vertegenwoordigd en zullen ook in 

een aantal voor ons nieuwe steden en 

dorpen mee gaan doen aan de Gemeen-

teraadsverkiezingen in maart 2022.
De voorbereidingen zijn al in volle gang.

50PLUS ontleent haar bestaansrecht 

aan onze unieke kroonjuwelen: de AOW 

en het Aanvullend Pensioen. Samen 

moeten die zorgen voor een onbezorg-

de fi nanciële toekomst van onze 3,5 mln 
Ouderen. En dat is precies de opdracht 
van 50PLUS, waarin wij ons ook onder-

scheiden van andere politi eke parti jen. 
De AOW en het Pensioen zijn de bakens 

voor de fi nanciële toekomst van de Ou-
deren. Uit alle onderzoeken van Mauri-

ce de Hond blijkt dat de ouderen zich 

grote zorgen maken over hun fi nanciële 
toekomst. 50PLUS heeft  de opdracht 
die toekomst verbeteren en moet de 

kansen die er liggen, grijpen om dat te 

doen. Uit onderzoek van de Hond blijkt 

dat een overgrote meerderheid vindt 

dat er plaats is voor een  parti j die op-
komt voor de ouderen!

50PLUS vecht voor een Welvaartsvaste 

AOW, die al vele jaren slechts waarde-

vast is. En voor een Waardevast Pensi-
oen door indexati e. Al 12 jaar worden 
onze pensioenen niet verhoogd voor de 

infl ati e en dat heeft  al tot een enorme 
koopkrachtdaling geleid van 22%.
Pensioenfondsen worden steeds rijker 

maar worden straatarm gerekend door 

de vreselijke 0% rekenrente. Er is geen 
land waar je moet rekenen met de risi-

covrije rente die door de Markt wordt 

bepaald. Knett ergek zijn wij, dat we 
zelf zulke domme rekenregels hebben 

gemaakt. Dom omdat wij ons afh anke-
lijk hebben gemaakt van de ECB die de 

rente naar de afgrond heeft  gemanipu-
leerd. Ook de komende jaren zullen de 

pensioenen niet worden verhoogd en 

dat is des te erger nu de infl ati e omhoog 
giert. Koopkracht zal tot 2028 met 40% 
dalen. Wij eisen forse verbetering van 

de koopkracht. De moti e van 50PLUS 
in de Senaat voor een substanti ële ver-
hoging van de Ouderenkorti ng werd op 
het nippertje verworpen: 35 stemmen 

voor. Jammer dat de Parti j van Dieren 
en/ of de PvdA niet steunden.

De rekenrente is de oorzaak van deze 

Pensioenellende. 50PLUS heeft  nu 2 
maal initi ati efwetsvoorstel ingediend 
voor ti jdelijke verhoging van de reken-
rente tot 2%. Dan sti jgt dekkingsgraad 
met 35% en kan er gewoon volledig 
worden geïndexeerd en ook gemiste 

indexati e worden ingehaald. Dat zijn 
geen woorden maar daden. Gelukkig 

heeft  de SP het initi ati ef van Corrie van 
Brenk overgenomen en wij zullen dat 
vanuit de Senaat vol ondersteunen.

50PLUS was, is en blijft  tegen het Pensi-
oenakkoord. Niet omdat we tegen willen 

zijn, maar omdat het niet anders kan het 

is in de eerste plaats onnodig omdat een 

simpele verhoging van de rekenrente 

de oplossing is. En in de tweede plaats 
wordt het bestaande pensioenrecht af-

gepakt en gepensioneerden worden ge-

dwongen die diefstal te aanvaarden. Dat 

gebeurt door het zgn Invaren, dat een re-
gelrechte aantasti ng van het eigendoms-
recht is. Groepen van Gepensioneerden 

zullen dat bij onze rechters  aanvechten 

en bij de Europese rechter: het EU Hof 
van Justi ti e.

De rekenrente is een politi ek dogma, 
een geloofsarti kel dat in beton is gego-
ten. Veranderen van  Rekenrenteme-

thode zou groot gezichtsverlies beteke-

nen voor kabinett en Rutt e en DNB! 
Indiening van nieuwe Pensioenwet is 
weer uitgesteld tot begin 2022. Het 
voorstel is gestuit op enorme kriti ek. 
50PLUS vindt dat juridisch aan alle kan-

ten rammelt, niet waterdicht is en niet 

uitvoerbaar is in deze vorm. Onze Con-

clusie: Stop dit Onzalig Pensioenplan.

Senator Marti n van Rooijen 
50PLUS Fracti evoorzitt er 
Eerste Kamer

(Mede)ingediende en gesteunde Moti es en Amendementen
Aanjager Acti epunten Economisch perspecti ef Brede Binnenstad
Proacti ef op zoek naar provinciale en rijksmiddelen voor een economisch perspecti ef
Gebundelde kracht voor binnenstadsmanager en Den Bosch Partners
Benut de lucht voor meer woningen
Omgeving Stati on Oost; oog voor transferium!
Omgeving Stati on Oost; waardig plek voor 53ste Welsh Division monument
Bouwen voor iedereen
Tussenstap: Bosch Herstelfonds 2021
Meer ruimte voor mensen in de bijstand; verhoging drempelbedrag voor gift en
Verlengen groene sti muleringsregelingen
Betere communicati e en handhaving in 30 km zones en 50 km wegen
Impuls Bosch corona-herstelfonds
De wachtlijsten voor zorg moeten korter

Bosch beleid voor arbeidsmigranten
Opti male Oostelijke Ontsluiti ng
Direct starten met intensivering aanpak schulden en armoede

Schuldhulpverlening voor ondernemers bestendigen

Opti maal inpassen van 100 hectare zonnevelden
Ruim baan voor de fi ets
Informati e over Anti -speculati emogelijkheden (projectontwikkelaars)
Middenhuur in het Gasthuiskwarti er
Laat de Bossche Kleding en Speelgoedbank niet in de kou staan
Verantwoord datagebruik

Vrijwilligerswerk toekomstbestendig

(Mede)ingediende en gesteunde Moties en Amendementen



Doe mee! Omdat het beter moet!
We zoeken vrijwilligers en meedenkers - doneer - word lid!

GEEF UW MENING: INFO@50PLUSDENBOSCH.NL

Na corona op weg 
naar herstel! 
Adriana Hernández: “LEG ACCENT OP WONEN, 

GEZONDHEID EN ECONOMISCHE BEDRIJVIGHEID” 

De pandemie heeft ons geleerd wat 
belangrijk is, maar ook iets nog belang-

rijkers, namelijk dat wij niet stil kunnen 
blijven zitten. Wij moeten met z’n allen 
doorgaan op de eerder ingeslagen weg 

en ik ben wat dat betreft trots dat de 
besluitvorming in de gemeenteraad 

niet door de coronacrisis gestaakt is. 

Sterker nog, wij zijn met volle kracht 

doorgegaan. Op dit moment zijn we op 

weg naar herstel en 50PLUS is van me-

ning dat de eerste opgave die wij heb-

ben bij het maken van het beleid is dat 

onze gemeente op drie essentiële doel-
gebieden goed functioneert. Dat zijn 
wonen, gezondheid en economische 

bedrijvigheid. Ik kan niet anders dan 
constateren dat de gemeente juist op 

deze drie belangrijke gebieden nog veel 

te doen heeft voor onze inwoners en 
wij dringen er dan ook op aan om onze 

ambitie op deze gebieden verder naar 
boven bij te stellen. Qua wonen kan ik 

me niet herinneren dat er eerder zo’n 

groot tekort aan betaalbare woningen 

geweest is en dat tekort komt voor op 

alle niveaus, van luxeappartementen 

tot sociale woningen. De wachtlijsten 

voor huurwoningen zijn langer dan ooit 

en de wachttijd voor sociale huurwo-

ningen loopt inmiddels op tot tien jaar. 
Het antwoord is simpel: bouwen, bou-

wen en nog eens bouwen. Opnieuw 

hebben we bij de voorjaarsnota, voor 

het derde jaar op rij, gevraagd om een 

actiever grondbeleid te voeren. Daar-
mee bedoelen we dat de gemeente 

meer voor eigen rekening bouwprojec-

ten moet opstarten. Daardoor kan de 

gemeenschap uiteindelijk profiteren 
van de sterk gestegen prijzen op de hui-

zenmarkt en komen die minder bij de 

projectontwikkelaars. Wij moeten als 

gemeente dus veel meer initiatief ne-

men om zelf te bouwen, verkopen en 

daarbij winst maken. Die winst kunnen 

we gebruiken om nog meer te kunnen 

bouwen, zo komen wij uit de wooncri-

sis. De lat moet hoger worden gelegd 

en de uitvoeringskracht moet worden 

versterkt, niet morgen maar nu!

Net zo zorgelijk als het gesteld is met 

het achterblijven van het behalen van 

onze woningdoelen is het ook gesteld 

met onze economie en de gezondheid. 

Als je door de stad loopt en je om je 

heen kijkt, zie je hoe hard de midden-

stand door de coronacrisis is geraakt, 

nooit eerder zag ik in de binnenstad 

zoveel winkelpanden leeg of te huur 

staan. De evenementensector en de 

horeca hebben zware klappen gehad 

en ik verwacht dat dit zijn weerslag in 

het straatbeeld zal krijgen. Toch zijn we 

blij dat de Vuelta in 2022 naar onze ge-

meente komt en dat de cultuursector 

extra steun krijgt om weer op gang te 

komen.

Als gemeente moeten wij heel veel 

meer doen om de economie op poten 

te zetten en de stad levendig te hou-

den. Te denken valt aan het niet verho-

gen van directe belastingen en parkeer-
tarieven, betere bereikbaarheid van de 

binnenstad en het zo nodig aanbieden 

van noodkredieten.

Als laatste gezondheid. Met name de 

jeugdzorg zit zwaar in de problemen, 

de jeugd heeft het erg moeilijk en 
onze hulp schiet schromelijk tekort. 

Dit blijkt uit de lange wachtlijsten, tot 

veertien weken! Niet eerder hoorden 
wij zo’n klaagzang over het jeugdzorg-

beleid. Laten wij hier de broodnodi-

ge extra stappen zetten en proberen 
de meest schrijnende gevallen met 

voorrang te behandelen. De coronae-

ffecten. Het is wellicht niet direct de 
taak van de gemeente, maar het kan 

wel onze last worden. Bijvoorbeeld 
omdat een grote groep slachtoffers 
van corona wegens longbeschadiging 

in de bijstand kunnen komen, zzp’ers 

die hun eigen werk niet meer kunnen 

doen. Laten wij nu nadenken over hoe 

wij ervoor kunnen zorgen dat deze 

mensen die het al zo zwaar hebben 

maatschappelijk betrokken blijven en 

hun eigenwaarde houden, al is het 

maar voor een paar uur per dag. Het 

zijn bijzondere tijden die bijzondere 
maatregelen en acties vereisen. Daar-
om juichen wij initiatieven zoals het 
Bossche Coronafonds dat kwetsbaren 
zo veel steun geeft toe. Samenvat-
tend, meer geld naar het stimuleren 
van de woningbouw, de gezondheid 

en de bedrijvigheid en minder geld 

naar prestigeprojecten.

Hoogwater aan
de Maas met droge 
voeten! 
Ik las op 3 februari een krantenartikel 
waarin Frans Jorna, hoofd Waterveilig-

heid van het waterschap Aa en Maas re-

fereerde aan hoe het hoogwater in ons 

gebied eerder voor mooie plaatjes dan 

voor grote problemen zorgen: “Wel zijn 

we deze winterdagen extra waakzaam 

bij de dijken en houden we de waterpei-

len continu goed in de gaten. Maar de 
hoogwatermaatregelen die wij bedacht 

hebben voor dit soort situaties doen hun 
werk volgens het boekje”. 

Wie zou toen verwacht hebben dat een 

paar maanden later we plotseling met 

extreem hoogwater te maken zouden 

krijgen en dat de werking van deze maat-

regelen flink op de proef gesteld zouden 
worden. Wat gebeurde er? Op zaterdag-

avond 17 juli werd na hoog water in Lim-

burg een zeer hoge watergolf verwacht 

op de Maas bij Den Bosch en beneden-

strooms bij Heusden op de Bergsche 
Maas. Het waterschap had gelukkig 

enige voorbereidingstijd om overtollig 
water te lozen waar nodig en zo de bulk 

van het aanstromende water in de Maas 

op te vangen. Per saldo stroomde er die 

avond 3000 kuub per seconde door de 

Maas. Dat gebeurt echt uiterst zelden in 

de zomer. Voor het laatst vond zo’n situa-

tie plaats in de zomer van 1980. Normaal 
is de waterafvoer rond de 300 kuub en 

in de droge zomers van de laatste jaren 

zelfs maar dertig kuub per seconde.

Alle hands aan dek! 

Om te zorgen dat dorpen langs de Maas 

droog bleven werd de coupure (ope-

ningen) gesloten, pompen geplaats, op 

diverse plekken zijn stuwen omlaag ge-

zet om meer regenwater op de kunnen 

vangen en permanent dijkbewaking 

werd ingezet om te kijken of er bescha-

digingen aan de dijk waren of situaties 
die eventueel een doorbraak zouden 

kunnen veroorzaken.  

Op maandag 19 juli jl. toen de water-
hoogte zijn hoogste punt bereikte, ben 

ik, samen met Koos Beurskens, manager 
van het Deltaprogramma Maas de dijken 

tussen het Gemaal Gewande en de Spui-

sluis Crevecoeur gaan inspecteren. 5 jaar 

training als dijkwacht zou zich nu gaan 

bewijzen. Normaal worden dijkwachters 

getraind om te werken onder zeer slech-

te weeromstandigheden met kou, regen 

en windstoten. Maar deze keer was ik 

uitgerust met zomerkleding, zonnecrè-

me, en een fles water. Het enige wat ik 
van de winteruitrusting kon gebruiken 

waren de waterdichte laarzen die ik aan-

had bij het heen en weer inspecteren 

van de meer dan 10 km lange dijk.

Nadat we onze instrumenten bij de co-

ordinator opgehaald hadden begonnen 

we onze tocht. Ik kan niet anders zeggen 
dan dat van Koos veel geleerd heb en dat 
mijn kennis over waterveiligheid daar-

door aanzienlijk toegenomen is.

We spraken veel over de mogelijke eco-

nomische impact die deze maatregelen 

zouden kunnen betekenen voor land-

bouwers, scheepvaart en recreatie zoals 
bij de Binnendieze in Den Bosch, maar 
op dat moment, het enige waar ik aan 

kon denken was aan het goed opletten 
op mogelijke beschadigingen in de dijk 

te ontdekken.

Ik heb geen dijkbeschadigingen gezien en 
wat we vonden hebben we direct door-

gegeven aan de specialisten van het wa-

terschap Aa en Maas. Toch keek ik mijn 

ogen uit in dit door water overstroomde 

uiterwaarden volledige veranderde ge-

bied. Een enorme watervlakte strekte 
zich voor me uit tot aan de horizon. Dit 

is een deel van het gebied waar ik al ja-

ren voor werk als Algemeen Bestuurslid 
– prachtige taak met veel zingeving op 
zulke momenten.  Door het hoogwater 

zag iedereen weer hoe belangrijk onze 

dijken zijn en wordt ons werk in het wa-

terschap extra gewaardeerd. 

Bijna aan het eind van onze inspectie 
dag, werd ik aangesproken door Mevr. 

Meeus die aan de dijk woont. Zij gaf aan 

dat ze de vorige nacht wakker gebleven 

was en deelde haar zorgen met ons. Na 

ons gesprek zei ze: “Vanavond ga ik ge-

lukkig weer -dankzij jullie- veilig en goed 

slapen”.  Dat gaf voldoening en verzach-

te een beetje de enige beschadiging die 

ik die dag gezien heb, de blaren aan een 

van mijn voeten. 

Adriana Hernández

Fractievoorzitter
50PLUS Aa en Maas

Adriana Hernández en Koos Beurskens 

tijdens de dijkbewaking op 19 juli 2021 



Bellen kan ook! Tel. 0800 - 52 50 502 (gratis)

Of ga naar 
www.50PLUSpartij.nl/lid-worden

50PLUS

Antwoordnummer 91019

2509 VC  DEN HAAG

Dit aanmeldingsformulier invullen, 

ondertekenen, uitknippen en sturen aan:

JA! Ik word lid van 50PLUS 
en betaal slechts 5 euro tot 1 januari 2022

Een postzegel mag, maar hoeft niet.

Naam :            (M/V)

Adres :

Postcode : Woonplaats :  

Telefoon :

Geboortedatum :

E-mailadres :

     
Ik wil de nieuwsbrief van 50PLUS ontvangen

Datum : Handtekening :

Voor 5 euro bent u lid tot 1 januari 2022. De normale contributie is 25 euro per jaar.

IBAN-rekeningnummer: 

❏ Ik verleen hierbij machtiging aan 50PLUS om de contributie 

jaarlijks van mijn rekening af te schrijven (i.v.m. de kosten 

gaat onze voorkeur uit naar een automatische afschrijving!).

❏ Ik maak de jaarlijkse contributie zelf over op 

rekeningnummer NL84 INGB 0004 6631 41 t.n.v. 50PLUS.

   Doe mee!
Word lid!Slechts €5,- tot 01-01-2022
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50PLUS zit in 
Brabant in de lift!
50PLUS is in Brabant in vele gemeenten actief 

We hebben fracti es in alle grote steden 
en zoals het er nu naar uitziet komen 

daar in 2022 nog een aantal steden bij. 
Onlangs kreeg 50PLUS er al een fracti e 
bij in Bergen op Zoom doordat de lokale 
ouderenparti j zich defi niti ef bij 50PLUS 
aansloot. Daarnaast zijn in meer ge-

meentes zijn afdelingen opgestart zoals 

bv in Roosendaal, Boxmeer, Veldhoven, 
Nuenen, Deurne, Heusden, Bernheze 
en Bergen op Zoom. In november zijn er 
verkiezingen in de herindelingsgemeente 

Land van Cuijk en ook daar doet een fon-

kelnieuwe afdeling van 50PLUS mee met 

een sterk team van kandidaten die eerder 

al veel ervaring in de raad hebben opge-

daan (zie: www.50PLUSlandvancuijk.nl).

Uit alle onderzoeken blijkt steeds weer 

dat de burgers behoeft e hebben aan 
een goed functi onerende ouderenpar-
ti j. 50PLUS heeft  wat dat betreft  al veel 
lessen geleerd en wordt intern steeds 

beter en ook steeds professioneler. Uit 

fouten uit het verleden kunnen lessen 

getrokken worden en de grote les die 

50PLUS geleerd heeft  is dat naast be-
kwaamheid ook loyaliteit hoog in het 
vaandel behoort te staan. Inmiddels is 
Brabant binnen het landelijke 50PLUS 
tot de belangrijkste provincie uitge-

groeid – mede door een bekwaam be-

stuur en consequent beleid. Met frac-

ti es in 3 waterschappen, de 6 grootste 
gemeenten en 1 zetel in de Provinciale 

Staten zijn we hecht verankerd in het 

politi eke landschap. Opmerkelijk is ook 
dat de 50PLUS inbreng van die fracti es 
zeer hoog gewaardeerd wordt door 

zowel vriend als vijand. Dat komt met 

name door de kennis van zaken die ten 

toon gespreid wordt door onze ervaren 

bestuurders en door het feit dat 50PLUS 

vraagstukken zakelijk benadert, waarbij 

een positi ef resultaat voor de gemeen-
schap alti jd centraal staat. Geen voor-
ingenomen positi es dus waarbij bij ie-
der voorstel met een onparti jdige blik 
en vanuit objecti eve criteria bekeken 
wordt of men steun kan geven. Aan ach-

terkamertjespoliti ek doen we niet mee. 
Als meer parti jen op zo’n gezonde basis 
besluiten zouden nemen dan zou onze 

wereld er beter uitzien. Misschien is 

deze houding voor u reden om 50PLUS 

eens serieus als opti e in ogenschouw 
te nemen. Graag komen we in contact 

met geïnteresseerden om de parti j ver-
der uit te bouwen. Als het ooit lukt de 

ouderen tot eendracht te bewegen dan 

gloort er een mooie toekomst.

Dick Schouw 
Secretaris 50PLUS afd. Brabant
(06-52501980)

Mantelzorgers moeten 
kunnen rekenen op 
goede ondersteuning
Reactie op de Beleids-

visie Maatschappelijke

Ondersteuning 

Ons valt op dat de beleidsvisie nogal de 

nadruk legt op kostenbeheersingsmaat-

regelen en “grip op de poort”.  Natuurlijk 

vind 50PLUS dat beheersing van de kos-

ten in het sociaal domein een goede zaak 

en onze gemeente is daarmee op de goe-

de weg, dat blijkt o.a. uit het rapport van 

een commissie van de VNG dat vorig jaar 

uitkwam. Wat dat betreft  is de ontwikke-
ling van het zorgbedrijf een goede zaak. 

Toch willen wij ervoor waken dat de ba-

lans niet doorslaat naar de nadruk die 

deze beleidsnoti ti e lijkt te leggen op de 
“grip op de poort”.  Wij pleiten voor een 

ruimharti ge uitvoering van de WMO, met 
de nadruk op de menselijke maat. Om dit 

te waarborgen zijn wij voorstander van 

ruime bevoegdheden voor de vertrou-

wenspersoon WMO in onze gemeente en 

een ruimharti ge toepassing van de hard-
heidsclausule in de verordening maat-

schappelijke ondersteuning. Wij willen 

niet dat door de voorgenomen kosten-

beheersingsmaatregelen er aanvragers 

tussen de wal en het schip vallen. Tweede 

zorgpunt betreft  onze mantelzorgers.

Uit een onlangs verschenen rapport bleek 

o.a. dat slechts 30% van de mantelzorgers 
bekend is met het steunpunt mantelzorg 

bij Farent. Wij vinden dat een zeer laag 

percentage en wij pleiten voor een grotere 

inspanning van het college en Farent om 

de bekendheid van deze ondersteuning 

op zin minst te verdubbelen. Immers zon-
der gezonde mantelzorgers, gaan mensen 

met een kwetsbare gezondheid het niet 

redden om op een goede manier thuis te 

blijven wonen. Veel mantelzorgers weten 

niet de weg te vinden bij logeer- en res-

pijtzorg. Mantelzorgers moeten kunnen 

rekenen op goede ondersteuning. Zowel 

in het regelen van zaken als voor hun per-

soonlijk welzijn.

In Den Bosch is de gemiddelde leeft ijd 
van de mantelzorgers 57 jaar, waarvan 

éénderde boven de 65 is. Voor hen, maar 

natuurlijk ook voor alle andere mantel-

zorgers wordt  de regelgeving rond man-

telzorg steeds ingewikkelder.  Wij pleiten 

dan ook voor meer hulp door de gemeen-

te en onze partners om hen te helpen de 

weg te vinden bij de verschillende instan-

ti es en de diverse regelingen. 

Wim Plasmeijer
Burgerraadslid 50PLUS
‘s-Hertogenbosch

ondersteuning

BRABANT


